
Rada pro popularizaci vědy AV ČR
si Vás dovoluje pozvat
do diskusního pořadu Akademické kavárny
na téma

TřiceT leT  
po ČeRnobylu 
A pěT leT  
po Fukušimě: 
jak se po těchto  
událostech změnila  
jaderná energetika?
Jak to v Černobylu a Fukušimě vypadá nyní a jak se pokročilo 
v  likvidaci následků havárií? Co udělali provozovatelé jader-
ných zařízení a jaderní fyzici, aby dalších podobných výročí již 
nepřibývalo? Jaké jsou konkrétní kroky a  jaké jsou jejich teo-
retické základy? Jak vypadá místní příroda třicet let po Černo-
bylu? Je to poušť, nebo bujná divočina? V čem jsme se mýlili 
a v čem přiučili? 

Ve středu dne 21. září 2016 v 17.00 h,
kavárna knihkupectví Academia,  
Václavské nám. 34, praha 1.

pozvání přijali:

RnDr. Vladimír Wagner, cSc.,  
z Ústavu jaderné fyziky AV ČR v Řeži u Prahy;
Doc. RnDr. Jiří Gabriel, DrSc.,  
z Mikrobiologického ústavu AV ČR v Praze

Moderátorem diskuse bude RnDr. Radek mikuláš, DSc., 
z Geologického ústavu AV ČR v Praze.

Bližší informace: 

Ing. Eva Jurková,
tajemnice Rady pro popularizaci vědy AV ČR,
tel. 734 261 737; e-mail: jurkova@ssc.cas.cz




